

**God, manifest Your Presence!**

**神啊，願祢彰顯祢的同在！**

**CCCMD Anniversary Sunday Meeting**

**11/19/2017**

**(出埃及记 Exodus 33)**

## 約翰福音 John 14:21,23

21 有了我的命令又遵守的，這人就是愛我的；愛我的必蒙我父愛他，我也要愛他，並且要向他顯現。23 耶穌回答說：人若愛我，就必遵守我的道；我父也必愛他，並且我們要到他那裡去，與他同住。

21 Whoever has my commands and keeps them is the one who loves me. The one who loves me will be loved by my Father, and I too will love them and show myself to them.”23 Jesus replied, “Anyone who loves me will obey my teaching. My Father will love them, and we will come to them and make our home with them.

# 加拉太書 Galatians 5:16

**16 我說，你們當順著聖靈而行，就不放縱肉體的情慾了。**

**16 So I say, walk by the Spirit, and you will not gratify the desires of the flesh.**

# 启示录 Revelation 3:20-21

20 看哪，我站在門外叩門，若有聽見我聲音就開門的，我要進到他那裡去，我與他他與我一同坐席。

20 Here I am! I stand at the door and knock. If anyone hears my voice and opens the door, I will come in and eat with that person, and they with me.

## 馬太福音 Matthew 6:6

你禱告的時候，要進你的內屋，關上門，  
禱告你在暗中的父；你父在暗中察看，  
必然報答你

6 But when you pray, go into your room, close the door and pray to your Father, who is unseen. Then your Father, who sees what is done in secret, will reward you.

## 馬太福音 Matthew 28:19-20

19 所以，你們要去，使萬民作我的門徒，奉父、子、聖靈的名給他們施洗（或作：給他們施洗，歸於父、子、聖靈的名）。  
20 凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我就常與你們同在，直到世界的末了。

19 Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, 20 and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age.”

# 約翰福音 John 7:37

**37 節期的末日，就是最大之日，耶穌站著高聲說：人若渴了，可以到我這裡來喝。**

**37 On the last and greatest day of the festival, Jesus stood and said in a loud voice, “Let anyone who is thirsty come to me and drink.**

## 彼得前書 1 Peter 2:9

9 惟有你們是被揀選的族類，是有君尊的祭司，是聖潔的國度，是屬神的子民，要叫你們宣揚那召你們出黑暗入奇妙光明者的美德。

9 But you are a chosen people, a royal priesthood, a holy nation, God's special possession, that you may declare the praises of him who called you out of darkness into his wonderful light.



## 歌林多後書 2 Corinthians 6:16b-17

16 ... 就如神曾說：我要在他們中間居住，在他們中間來往；我要作他們的神；他們要作我的子民。17 又說：你們務要從他們中間出來，與他們分別；不要沾不潔淨的物，我就收納你們。

16 ... As God has said: "I will live with them and walk among them, and I will be their God, and they will be my people." 17 Therefore, "Come out from them and be separate, says the Lord. Touch no unclean thing, and I will receive you

# 馬太福音 Matthew 27:46

46 約在申初，耶穌大聲喊著說：以利！以利！拉馬撒巴各大尼？就是說：我的神！我的神！為甚麼離棄我？

46 About three in the afternoon Jesus cried out in a loud voice, “Eli, Eli, lema sabachthani?” (which means “My God, my God, why have you forsaken me?”).